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‾ 

 

Referat   
 
 

Skolebestyrelsesmøde: 3. september 2024 kl. 18.00–21.00 
 

Mødeleder: Britt 
 
Referent: Jakob 

 
Afbud fra: Sara, Malene, elevråd 

 
Mad: Nanna 
 

    

 

1. Tidspunkt 18.00 – 18.10 

        
Godkendelse af dagsorden og mad 
 
Til godkendelse 
Malene kommer med nyt udspil til møder. Vi afventer hvad Hee siger med fælles møde, skal 

være inden jul. 

 
 
 

2. Tidspunkt 18.10 – 18.30 

 
Siden sidste – meddelelser fra: 

1. Formand og skolebestyrelsen 
2. Elevrådet -  
3. Skoleledelsen 
4. Medarbejderne 
 
Til orientering: 
Jakob undersøger med skilte, hvor der står Tim Skole. Skilt i rundkørsel omkring højre kørsel. 
Jakob orienterede om ansættelse af ny medarbejder og måske kommende elever. 
 
 

3. Tidspunkt 18.30 – 19.00 

 
Konstituering og orientering om skolebestyrelsesarbejdet (Britt/Jakob) 
 
Til Konstituering/orientering: 
Kort præsentation af bestyrelsen  
Genvalg til Britt som formand og Hilde som næstformand. 
Jakob orienterede om skolebestyrelsesarbejdet.  
 
 

4. Tidspunkt 19.00 – 19.10 

        
Årshjul (Jakob) – Se vedlagte  



 

 

 
Til drøftelse: 
Skolen sørger for rundstykker 4/10 
Jakob gennemgik årsplanen 
 

5. Tidspunkt 19.10 – 19.20 

        
Principper for Lektier (Jakob) 
 
Til godkendelse: 
Principperne blev godkendt 
 
 

6. Tidspunkt 19.20 – 19.30 

        
Samarbejde med Hee (Jakob)  
 
Til orientering/drøftelse: 
Orientering om kommende samarbejde med Hee Skole 3.- 6. klasse. 
 
 

7. Tidspunkt 19.30 – 19.40 

        
Forældremøder (Britt/Jakob) 
 
Til evaluering: 
God tilslutning.  
God opdeling med fælles først og så ud i klasserne. 
”Klubben” burde have deltaget på mellemtrinnet. 
Skolebestyrelsen skal deltage på forældremødet i overbygningen. 
Der ønskes ikke oplæg udefra i forbindelse med forældremøder.  

Det fungerede godt, at ledelsen på mødet i overbygningen talte om forældrenes andel i god 

trivsel blandt eleverne.  
Det larmer meget, at der er tolke som tolker.  
 
 

8. Tidspunkt 19.40 – 19.55 

        
Egen betaling til ture med skolen, politik herfor samt regler for klasseindbetaling (Nanna) – 
Se bilag 
 
Til Drøftelse: 
Det skal påføres, at der ikke må opkræves mere end højst 500 kr. i forældrebetaling til københav-
nerturen.  
Italesæt til forældremøder, at det kan være godt, om man kan tjene lidt penge til klassekassen. De-
sto flere penge der samles ind, desto flere spændende arrangementer er der mulighed for. 
 
 

9. Tidspunkt 19.55 – 20.15 

        
Legeplads SFO og skolen (Britt) 
 
Til drøftelse:  
Der skal laves en arbejdsdag, hvor forskellige nuværende redskaber mm sættes i stand. Derud-
over skal der søges midler udefra til nye legeredskaber. Skolen kan bidrage med 100.000 kr.  



 

 

Snak med elevrådet om, hvad de kunne tænke sig. Evt. en hoppepude. 
Britt og Anne Mette er tovholder for arbejdsgruppen.  
Overvej om der kan være sponsorer. Evt. med reklameskilte.  
 
 
 

10. Tidspunkt 20.15 – 20.25 

        
Princip for ”underretning om elevernes udbytte…” og meddelelsesbogen (Malene/Jakob)  
– Se vedlagte 
 
Til revidering: 
Blev godkendt med diverse rettelser 

 

11. Tidspunkt 20.25 – 20.40 

        
Orientering om kommende skolereform (Jakob) 
 
 
Til orientering: 
Punktet udgik men kommer på næste gang. 
 
 

 
 
Her slutter mødet med deltagelse af eleverne 
 
 

 
 
 
 
 
 

12. Tidspunkt 20.40 – 20.45 

        
Trivsel blandt ansatte og elever (Jakob/Malene) 
 
Til Orientering/drøftelse: 
Overordnet orientering.  
 
 
 

13. Tidspunkt 20.45 – 21.00 

        
Orientering fra alle og eventuelt 
 
Til Orientering/drøftelse: 
 
Skolebyggeri: Der er udbedringer i gang, det vil formentlig tage resten af skoleåret.  
Alkohol: Kan skolen/Skolebestyrelsen lave retningslinjer for alkoholpolitik? Kan vi opfordre til der 
ikke drikkes alkohol til private elevfester? 
 

 
 


